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Saksliste 

 

V-Sak 26/18 Godkjenning av innkalling og referat fra møte 20. september 2018.10.17. 

 Godkjent 

V-Sak 27/18  Innstilling til stilling som førsteamanuensis i ekstragalaktisk astrofysikk. 

 

Per Lilje orienterte om prosessen. Intervjukomiteen har innstilt 4 til stillingen og 

anbefaler at man ansetter den første.  

Per Lilje, instituttleder, orienterte om prosessen. Vitenskapelig komite leverte sin 

innstilling 9. juli. Kandidatene Puchwein og Schawinski har begge trukket sine 

søknader. Per B. Lilje oppnevnte etter fullmakt intervjukomiteen bestående av Per 

B. Lilje, Annik Myhre, Sijing Shen og Erik A. Levén (Karianne Dyrland). 

Intervjukomiteen gjennomførte intervjuene og prøveforelesningene og laget en 

rapport med anbefalt rangering med 4 av søkerne.  Intervjukomiteens innstilling er 

enstemmig.  

Det var en kort diskusjon hvor 2 av spørsmålene som kom opp var om det 

prinsipielle om; 1, hvor tett bør en faglig knytte en ny førsteamanuensis opp om en 

allerede ansatt fagligperson? Og 2, Ved ansettelse bør en ta hensyn til om det vil 

være norskspråklige innen en fagretning eller ikke? Det ble ikke konkludert på disse 

spørsmålene. 

I tillegg tok instituttstyret brev fra Håkon Dahle av 16.10.2018 til etterretning. 
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 Instituttstyret vedtok enstemmig å innstille til stilling 2017/11425 Førsteamanuensis 

i ekstragalaktisk astrofysikk:  

Claudia Cicone 

 

Hvis Cicone skulle takke nei, innstiller instituttstyret til at tilbud gis i rangert 

rekkefølge til: 

1. Colin DeGraf 

2. Freeke van de Voort 

 

O-Sak 28/18 HMS  

 

- Ombygging/oppussing av Svein Rosselands Hus og nytt serverrom. 

Lilje orienterte om at anbud for de to andre SFF’ene var nå lagt ut på Doffin, mens 

for ITA prosjekter er det ennå ikke gjort. Lilje har etterlyst mer informasjon om 

prosessen fra EA, men har fått til svar at de mener de har informert nok om 

prosessen. Lilje skal i møte med fakultetet om saken den 18. oktober og håper da på 

mer informasjon.  

EA skal finansiere arbeidet i Svein Rosselands Hus, mens MN-fakultetet og ITA skal 

finansiere serverrommet. 

 

- Flytting: Studentene ønsker å være med instituttet til Ullevålstadion når vi flytter dit 

for en periode. 

 

- Instituttseminar på Refsnes 11-12 oktober 

Lilje orienterte om seminaret og mente det var svært vellykket. Det vil sendes ut 

notater fra gruppearbeidene som alle ansatte inviteres til å kommenter før det lages 

en endelig oppsummering. 

Instituttet er allerede i ferd med å nedsette en gruppe som skal lage en 

velkomstbrosjyre for ITA.  

- På seminaret kom det frem et ønske om mer fokus på likestillingsproblematikk på 

ITA. Det vil settes ned en likestillingskomite hvor en fra komiteen er ITAs person i 

fakultetets likestillingsnettverk. Utvalget vil bl.a. kunne bidra til sikre at 

utlysningstekster ikke blir ekskluderende for noen grupper. Det vil også bli 

fredagskollokvier som vil ha tilliggende temaer. 

 

O-Sak 29/18 Eventuelt 

- Studentene tok opp ønsket om honorering for deltakelse i styrer. Kristine Knudsen 

skal ta opp med de andre instituttene om hvilken praksis de har og hva de mener om 

det. 

- Budsjettprosessen: Det er kommet ønske fra de midlertidig ansatte om at de ønsker 

midler til sosiale aktiviteter. 
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- Ingunn K. Wehus løftet frem om det var muligheter for at midlertidig ansatte kan 

gjøres til faste og om man kunne ta en diskusjon om det. Det ble diskutert rundt 

problematikken, men det ble ikke konkludert. 

- Strategiplan: MN-fakultetet har for tiden en prosess rundt ny strategisk plan. Per B. 

Lilje har spilt inn at den bør inneholde noe om allmenformidling, noe utkastet ikke 

har inkludert. Strategiplanen for MN vil bli vedtatt i slutten av 2018. ITA bør så 

snart en ny strategiplan er vedtatt på fakultetet gå i gang med en tilsvarende prosess.    

 


